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Írászheii Irerdés

Dr. Szili. Katalin
az Országgy tíli s Elnöke részére
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Tisztelt Elnök Asszony!

„Van arról friss adat, hogy hányan várakoznak az idősek otthv farba való
bekerltlésreP” – címmel, a Házszabály 91. S-a alapján kérdést kívánok be tani Szűcs Erika
szociil	s és munkaügyi miniczrer Asszonyhoz.

A lséndésre választuasbaa lrera~

T krztelt 114►1►nrXStler Asszony

2008 január O1-t8l az idősek otthonában csak úgy helyezhető el valaki ; ha ápolási
szükséglete meghaladja a napi 4 órát és ezt az ORSZI illetékes bizottsága megállapítja. Idén
február 01 előtt nem is küldhették az intézmények a vizsgálati kérelmeket, mert a rendsze r
erre az időpontra sem állt fel .
Némileg ellentmond ennek, hogy az ORSZI--ban meghirdetett bizottsági tagságot is magában
foglaló állasok a ápolási szükséglet megállapítását végzők számára 2008 jan. 28-i jelentkezési
határidőt írtak elő, és a foglalkoztetlás kezdetét 2008 február I5-ben határozták meg.
A bizottság ügyintézési határideje 30 nap.
Ezeket a dátumokat azért hangsúlyoztam, mert a Centiek értelmében Magyarországon 200 8
januárjában, febmárjában és márciusában nem nagyon tudott bekerülni egyetlen új id ős ember
sem az otthonokba .
Ezen túl a fenntartóknak az üresen álló férőhelyek után napi 1500 forint körüli összeg
visszafizetésével kell számolniuk az állami normatívából, mely kötelezettség a 2009-es évben
fog jelentkezni a helyszíni ellenőrzések alkalmával megállapított, jogosulatlanul felhasznált
normatív támogatások formájában. Ez tömeges pereket indíthat el, mert az könnyen
igazolható, hogy az intézmények önhibájukon kívül nem voltak képesek betölteni ezeket a
férőhelyeket. .gondolom a perekre felkészült már a tárca .

Tisztélt Miniszter Asszony!

Nem z a colom, hogy mindenáron keressem a hibát, de azt leszögezhetjük: Ez az a
helyzet, amely senkinek sem jó! Legkevésbé a szerencsétlen és kiszolgáltatott, idős
embereknek!

Kérdéseim, a kővetkezők :
- Ugye nem szándékosan „rontotta el” a Minisztérium a szabályozást?
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- Az állami kvltségvetés talán ezen is spórolni akar?
- Hány vizsgálat tőrtént?(haví Iebontásban tévő adatokat szeretnénk megismerni )
- Hány embert utasítottak e1? (Ezt is havi lebontásban kérjük)
- 1Vlexutyibe kerek a felállított rendszer?
- Kaptak-e tájékoztatást a helyzet az idösügxyi szervezetek?
- Tőrtént átfogó, vsszeftzggéseket faltáró vizsgálat az új rendszer tapasztalatairól?
- Sikeresnek ítéli meg a bevezetett új bekerülési rendszert és készx3lnek-e a szabályozá s
módosítására?

Várom válaszsít.

Budapest,2008. szeptember 25.
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